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ÚVODNÍK:  

 
 

 Zárí se vydarilo. Alespon co se pocasí 
týce. Doufám, že si vetšina z vás užila 
teplých dnu, posledních piv na zahrádce U 
Mlejna , nebo v nove otevrené pizzerii na 
konci Radvance. Procházky, houby i 
koupání. S nejvetší pravdepodobností to ted 
pár mesícu bude jinak. Zas nás cekají 
zasnežené pláne, bežky, sánky, Mikuláš. Tak 
vzhuru k chladným ránum.  
                                                                 m.k. 

 
Studánka 
 
 Ti z vás, kterí si chodíte pro vodu ke 
studánce u pana Urgace, jste si jiste všimli, 
 

 

že zmizel onen velký smrk nad ní. Jeho 
koreny totiž narušili statiku operné zdi u 
studánky i studáncino dno. Proto byl 
pokácen, však zed stejne nevydržela a 
spadla. Díky vcasnému zásahu pana Urgace 
a spolupráci s panem Štikarem byla zed již 
opravena, nebezpecí zažehnáno a tudíž 
mužete jít opet k prameni.  
                                                                    
               m.k. 
 

 
 
Vážení obcané Radvance a také 
chalupári.  
 
Od minulého vydání zpravodaje se nestalo 
nic závažného, co by stálo za zverejnení. 
Jako každorocne byla okurková a taky 
rekreacní sezóna, pritom obecní úrad 
fungoval celé prázdniny. 
Chtel bych podekovat tem obcanum, kterí 
mají své pozemky u potoka a potok 
posekali. Údržbu potoka, tj. cištení a sekání, 
by mel provádet majitel toku a to je 
Zemedelská vodohospodárská správa v 
Ceské Lípe. Zatím neudelali nic a 
vymlouvají se na nedostatek penez. Obec 
provede do podzimu vysekání a vyrezání 



náletu olší a vrb, jako preventivní opatrení 
proti povodním. 
 
Ohlasy ctenáru 
 
 Do redakce zpravodaje Ra2nec prišlo 
nekolik názoru, které ted ve zkráceném 
znení zverejnujeme: 

 
 
 Pan JUDr. Machácek píše Obecnímu 
zastupitelstvu Radvanec: 
 Radvanec vstoupil do mého života v 
roce 1947, kdy jsem hledal místo vhodné 
pro rekreaci rodiny. Meli jsme tehdy již tri 
deti a pohled ze silnice Sloup - Cvikov do 
krajiny, jíž dominovalo pohorí Klíce nás 
upoutal. Od té doby se stal Radvanec mým 
druhým domovem, kde žili moji rodice, já se 
ženou a detmi a kam nyní jezdí vnuci a 
pravnuci. 
 

 
 
 Dodnes si vážím možnosti 
prehlédnout z okraje Radvance oblast 
nekolika ctverecních kilometru neporušené 
prírody s pozadím tretího nejvyššího vrcholu 
Lužických hor. Toto panorama mne stále 

pritahuje a maloval jsem je v ruzných 
rocních obdobích. 
 Chtel bych se podelit o tento zážitek 
se soucasnými obyvateli Radvance (i když 
jim není tak vzácný), ale i s budoucími 
generacemi, jímž z celé duše preji, aby toto 
velkolepé, tisícileté panorama nebylo 
zniceno nejakým necitlivým zásahem. 
 Mám radost ze soucasného rozkvetu 
obce, i z faktu, že tak malá obec má svuj 
casopis, který se zájmem cteme. 
 Prijmete - prosím - obraz podzimního 
panoramatu Klíce i prání, aby se obraz 
nestal dokumentem o bývalé kráse krajiny 
na jeho úpatí. 
S práním dalšího rozkvetu Radvance 
                             JUDr. Vladimír Machácek 
 
 Panu JUDr. Macháckovi dekujeme 
za darovaný obraz Klíce, který je vyvešen v 
kancelári obecního úradu tak, aby se 
všichni, kdo navštíví obecní úrad, mohli z 
neho potešit. 
 

 
 Pan Sekyra a pan Veverka, chalupári 
z Maxova reagují na moji informaci, že 
chceme zmenit systém shromaždování a 
odvážení domovního odpadu na Maxove. Z 
jejich sdelení vyjímáme: 
 „Protože se odpad vyváží pravidelne 
ve stredu, bude po vetšinu roku stát skoro 
prázdná popelnice pred plotem u cesty, to 
me vadí. Muže se stát, že dosavadní 
neplatici, kterí vlastní nádobu na odpad mít 
nebudou, pohodí odpad kdekoli. 
 P.S. Chtel bych Vám a celému 
zastupitelstvu podekovat. V posledních 
letech se zmenil k nepoznání vzhled obce, 
výcet provedené práce a akcí by byl velmi 
dlouhý. Nejvíce si cením toho, že se zmenil i 
vztah mezi chalupári a stálými obyvateli. 
Dávno pryc je bývalé neprátelství, vzájemné 



osocování a neduvera. S pozdravem Milan 
Sekyra“ 
 

 
 
 „Když už “neumíte“ donutit neslušné 
k zaplacení poplatku, jak je donutíte koupit 
si popelnici?“ S pozdravem a práním co 
nejvíce slušných chataru, chalupáru a 
starousedlíku Pavel Veverka“ 
 

 
 
Poctivý nálezce 
 
 Chtel bych touto cestou podekovat 
neznámému nálezci. Možná, že bude tyto 
rádky císt, ale spíš ne. Stalo se to takto: pri 
nákupu v obchudku V Kovárne ve Sloupu 
mi na chodníku vypadla peneženka se všemi 
doklady a malou cástkou penez. Zjistil jsem 
to až doma. Rychle jsem se rozjel zpet. 
Nejaký neznámý turista ji odevzdal v 
obchudku. Spadl mi kámen ze srdce a jsem 
dojatý tímto cinem poctivého nálezce. Chci 
verit, že by se podobným zpusobem 
zachovala vetšina lidí.       
 

 
 
Retardéry 
 

Tak už i u nás v Radvanci se objevily 
prícné prahy (retardéry). Informovali jsme o 
montáži na verejném zasedání zacátkem 
roku a také ve zpravodaji. Retardéry jsme 
namontovali na prání obcanu v nebezpec-
ných a neprehledných místech. Na techto 

místech se již nekolikrát vyskytly ruzné 
kolize. 

 

 
 
Doufáme, že to zabrání tomu nejhoršímu, to 
je sražení chodce nebo i dítete bezohlednými 
ridici, kterí si pletou obecní komunikaci se 
závodní dráhou. Veríme, že tuto nutnost 
pochopí i ti, kterí se chovají ukáznene a 
retardéry jim žádnou radost neprinášejí. 
 
 
 
Zajímavost                                        
 
 
 V sousedním Sloupu naproti 
samoobsluze je nainstalovaná informacní 
tabule, která informuje v nekolika jazycích o 
zajímavostech obce Sloup. Pod císlem  41 
 

 



 
a 42 si mužete vyslechnout povídání i o naší 
obci Radvanec. 
 
 
Kontejnery 
 
Od príští stredy do pondelí budou v obci 
pristaveny na obvyklá místa velkoobjemové 
kontejnery. Žádáme obcany, aby staré železo 
a domácí spotrebice, pneumatiky a 
plechovky od barev uložili vedle kontejneru.                                                                                         
          Jirí Dvorácek 
      starosta     
  

 
 
Pizzerie v Radvanci 
 
Koncem srpna v Radvanci vyrostla nová 
pizzerie s penzionem. Další místo, kde se 
mužou návštevníci naší vesnice zastavit pri  
toulkách prírodou.  
 

 
 
 Posilneni vynikající pizzou a napojeni 
Krušovickým pivem mužou pokracovat ve 
svém dalším putování. Milovníci exotické 
kuchyne mužou vyzkoušet i mexické 
speciality. 
 

  
 A rozvoz pizzy domu je príjemný a 
praktický doplnek služeb. 

 
 

POZVÁNKA  NA POVÍDÁNÍ 
 

“Z Radvance okolo sveta“ 
 

 

v sobotu 15. ríjna v 18.00 hod. 
na sále Hospody u Mlejna 

 
Podarilo se nám projednat s panem 
Rybickou, že nám prijde vyprávet o svých 
cestách po svete. Své povídání bude 
doprovázet fotografiemi na plátne a je 
urceno výhradne obcanum a chalupárum 
Radvance a Maxova. Srdecne Vás proto 
všechny zveme poslechnout si toto povídání.  
 

vydal Obecní úrad Radvanec 2005 
redakce: M.Kosina, J.Dvorácek, P.Ullrich 

kontakt: ra2nec@volny.cz        Pp 


